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Referat af møde i Skolebestyrelsen tirsdag den 10. september kl. 18.30 - 21.00 på Elev Skole 

Dagsorden 
 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: Jonas, Palle, Rikke, Louise, Mette A, Morten, Søren, Bjarke, Jane, Louise, Tina, Lise, Peter, Charlotte og Jens 

Afbud: Mette K 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat 

1 Rammesætning af mødet 5 min Velkomst  
 

Jens Skoleleder bød velkommen 

 

2 Velkommen til et nyt 
skoleår og et nyt 
arbejdsår for 
skolebestyrelsen 

25 min Præsentation af skolebestyrelsen 
 
Gennemgang af forretningsorden for 
skolebestyrelsen 
 
Hvordan arbejder skolebestyrelsen? 
 
Konstituering af skolebestyrelsen 

a) Valg af formand og næstformand 
b) Årets møder, frekvens, form og 

forum 

Jens Præsentationsrunde taget.  
Indtil bestyrelsen konstituerer sig er det skolelederen, der er formand og 
ordstyrer. 
 
Skoleleder gennemgik derefter rammerne for arbejdet i skolebestyrelsen 
(Slides vedhæftet) 
 
Efterfølgende gennemgang af og spørgsmål til forretningsordenen.  
Forslag til at det indskrives, at skolebestyrelsen deltager i et årligt møde med 
klasseforældreråd. 
Forslag til at ledelsen vedhæfter referater af møder i skolebestyrelsen i 
nyhedsbreve, foruden at det offentliggøres på skolens hjemmeside. 
 
Skoleleder udarbejder version to af forretningsorden, der behandles på næste 
møde. 
 
Skolebestyrelsen konstituerede sig med Mette A som formand og Rikke som 
næstformand 
 



 
Skolebestyrelsen ved Skolerne i Elev og Hårup 

 

   
 

Forslag til at mødefrekvensen fastholdes med otte årlige møder. Heraf er et af 
møderne med invitation til SFO-forældrerådsmøderne i februar og møde med 
klasseforældrerådene i april. Dette blev vedtaget. 
 
Møderne starter kl. 17.00 med en varighed af 2 1/2 time. Mødetidspunktet 
evalueres på første møde i det nye skoleår. 
 
Der kan ved behov aftales akutte møder 
Møderne kan også afholdes som Teams møder 
 

 

3 Præsentation af 
grundlæggende data for 
skolerne 

30 min Skoleledelsen præsenterer 
grundlæggende data for skolerne. 
 

Jens Oplæg fra skoleleder (Slides vedhæftet referat) 
 
Der var en længere drøftelse omkring skolernes økonomi og især om den 
manglende sammenhæng mellem de faktiske udgifter til de elever som går i 
specialklasse på andre skoler og de økonomiske midler som faktisk tildeles 
skolerne. 
Dette vil blive udfoldet yderligere på de kommende møder i skolebestyrelsen. 

 

4 Hvordan er skoleåret 
kommet i gang? 

20 min Orientering vedr. den aktuelle situation 

på skolerne:  

a) Ledelsen  

b) Personalet  

c) Forældrene 

Alle På begge skoler har der været afholdt lejrskoler. Det har igen i år været med 
stor succes. 
Den første af to selvvalgte årlige faglige test er blevet taget i klasserne. På 
skolerne starter der nu en proces, hvor personalet behandler resultaterne med 
henblik på planlægning af årets undervisning. Forældrene orienteres om 
elevernes resultater på den første skole-hjem-samtale. 
Inden ferien blev der på de to skoler ansat 12 nye medarbejdere. De er alle 
kommet godt i gang på de to skoler.  
 
På Elev Skole er 4. klasse i flyttet i pavillonerne, og der er god energi.  
 
Fra forældrene blev der nævnt, at det fortsat er vigtigt med opmærksomhed 
på løbende info til forældre på 5. årgang vedr. overgangen til 6. klasse på 
Hårup Skole. Skolebestyrelsen drøfter dette på mødet i december måned 
 



 
Skolebestyrelsen ved Skolerne i Elev og Hårup 

 

   
 

Formanden har desuden fået en henvendelse fra en forælder fra Elev Skole 
med barn på 8. årgang på Hårup Skole vedr. buskørsel og ventetid efter endt 
undervisning. Den nye ventetid skyldes besparelser på transport i kommunen, 
og da de gældende regler er overholdt, vil det blive svært at få ændret.  
 

 

5 Vigtige temaer for det 
kommende års arbejde 

20 min a) Bestyrelsen præsenteres for hvilke 

temaer der er i vente fra centralt 

hold 

b) Hvilke ønsker er der fokuspunkter fra 

skolebestyrelsen 

c) Bud på årshjul for skolebestyrelsen 

 

Jens Der er tilvækst på begge skoler. Der udstykkes byggegrunde i Hårup, og derfor 
er der også i fremtiden tilvækst på Hårup. Det betyder, at der når 
Ravnbakkeskolen står færdig, fortsat vil være behov for en stærk lokal 
folkeskole i Hårup.  

Elev Skole er i endnu større vækst, hvilket betyder, at der på alle fronter vil 
blive behov for opmærksomheder. Både før under og efter ibrugtagningen af 
Ravnbakkeskolen. 

Med de to mere selvstændige og bæredygtige skoler, vil sammenhængskraften 
mellem skolerne og skolebestyrelsen naturligt blive drøftet. 

Forslag til årshjul for skolebestyrelsesarbejdet præsenteres på næste møde  

 

 6 Punkter til de kommende  
møder 

5 m

i

n 

  Gennemgang og evt. vedtagelse af forretningsorden 

Lejrskoler 

Kommunikation 

Organisering af udvalg som en del af skolebestyrelsesarbejdet. 

Budget 

Elevernes stemme 

Forældreråd/årgangsforældreråd . 
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7 Eventuelt 5   Brev til byrådet rundsendes af formanden til godkendelse eller stilsigende 
accept. 

Info om aftenåbning i SFO i ny ramme. 

Fra forældre med børn på begge skoler blev der viderebragt en opfordring til, 
at man på Elev Skole opretter en kontaktbogsform i Aula, som det er praksis på 
Hårup Skole. Elev Skole er allerede i gang med dette. 


